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ZAPISNIK 

 

s 4. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 3. studenoga 2021. 

godine, s početkom u 18:00 sati u Društvenom centru Lastovo, Dolac 5, Lastovo. 

 

NAZOČNI vijećnici: Dino Katić, Nina Glumac, Marinela Kvinta Lešić, Carl Ivelja, Gojko 

Antica,Vikor Šantić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja (opravdano) 

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Anita Lešić viša referentica za 

proračun i financije, Marinela Giljević viša stručna suradnica II 

 

Predsjednik Dino Katić otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Dino Katić utvrdio je da je na sjednici nazočno šest vijećnika i da Vijeće može 

pravovaljano odlučivati te predložio sljedeći izmjenjeni: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Izvješće Mandatnog povjerenstva i verifikacija mandata člana Općinskog vijeća 

         - svečana prisega člana Općinskog vijeća 

2. Zapisnik sa 2. sjednice Općinskog vijeća 

3. Zapisnik sa 3. svečane sjednice Općinskog vijeća 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2021. godinu 

5. Odluka - Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o.  

6. Zahtjevi građana 

7. Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje izmjenjeni dnevni red. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da je jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. IZVJEŠĆE MANDATNOG POVJERENSTVA I VERIFIKACIJA MANDATA 

ČLANA OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ predsjednici Mandatnog povjerenstva Marineli Kvinta 

Lešić. 

 

Marinela Kvinta Lešić podnosi Izvješće mandatnog povjerenstva, u kojem ističe da je 1. 

listopada 2021. godine predsjednik Općinskog vijeća Općine Lastovo zaprimio pisani 

zahtjev od Martine Bašić Ivčević o stavljanju svog mandata u mirovanje iz osobnih razloga. 

Dana 28. listopada 2021. godine zaprimljen je dopis kojim je OO HDZ Lastovo odredio 

Viktora Šantića, za zamjenika članice. 

 

Mandatno povjerenstvo utvrđuje da su ispunjeni zakonski uvjeti za verifikaciju mandata 

Viktora Šantića. 

 

Predsjednik Dino Katić utvrđuje da se Izvješće Mandatnog povjerenstva prima na znanje. 
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SVEČANA PRISEGA ČLANA OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Marinela Giljević viša stručna suradnica II. pročitala je tekst svečane prisege nakon čega je 

Vikor Šantić prisegnuo i potpisao primjerak svečane prisege. 

 

AD 2. ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu.  

 

Gojko Antica: Ja opet imam istu stvar kao i zadnji put, primjetio sam da je zapisnik pisala 

bivša djelatnica Općine prije mjesec dana, znači da je zapisnik mogao biti dostavljen prije 

mjesec dana, zapisnik se mogao prije poslati. A drugo, ne vidim ga na stranici Općine, ako 

nekoga zanima od građana ne može ga vidjeti.  

 

Marinela Giljević: Zapisnik usvaja Općinsko vijeće na idućoj sjednici, onda se objavljuje. Što 

se tiče Lucije ne znam kada ga je pisala, ali pročelnica pročita zapisnik zbog eventualnih 

greški i onda se šalje uz poziv na iduću sjednicu. 

Ako želite da se zapisnik dostavlja prije, onda možete predložiti izmjene Poslovnika. U 

Poslovniku Općinskog vijeća točno piše, članak 37, da se uz poziv, dostavlja i prijedlog  

dnevnog reda, materijali za tu sjednicu i zapisnik s prethodne sjednice. Ako želite da se 

dostavlja prije predložite izmjene, ali mislim da je pročelnica na zadnjoj sjednici obrazložila 

zašto se dostavlja uz poziv. 

 

Gojko Antica: Nisam to znao, rekla je, dobro, ok.  

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Zapisnik sa 2. sjednice 

Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se Zapisnik sa 2. sjednice 

Općinskog vijeća usvaja sa pet glasova „za“ i jednim glasom „suzdržan“. 

 

AD 3. ZAPISNIK SA 3. SVEČANE SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje zapisnik sa 3. svečane 

sjednice. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se Zapisnik sa 3. svečane 

sjednice Općinskog vijeća usvaja sa pet glasova „za“ i jednim glasom „suzdržan“. 

 

AD 4 .POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE 

LASTOVO ZA 2021. GODINU 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ referentici za proračun i financije Aniti Lešić. 

 

Anita Lešić viša referentica za proračun i financije ukratko izlaže Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2021. godinu. 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Viktor Šantić: Koji su razlozi ne dobivanja potpore za dječji vrtić? 
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Anita Lešić: Ne da nismo dobili nego nije još došla na račun, ostvarena je potpora ali nije još 

na računu. Marinela je u tome, ona će vam bolje objasniti. 

 

Marinela Giljević: Budući da se radilo o javnoj nabavi, zapravo proveli smo postupak javne 

nabave i jednostavne. Agenciji za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i rurarnom razvoju treba 

neko vrijeme da provjere postupak javne nabave, jer nismo jedini i tek kad provjere i kada se 

usuglase će donijeti odluku, a strogi su u tim provjerama.  

 

Anita Lešić: Valjda će doći do kraja godine. 

 

Viktor Šantić: Očekujete pozitivno rješenje? 

 

Anita Lešić: Nema razloga da ne bude.  

Molila bih vijećnike žiro račune jer  u 12. mjesec isplaćujemo naknade za sjednice. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2021. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2021. godinu  

(u privitku). 

 

AD 5. ODLUKA - VODOVOD I ODVODNJA LASTOVO D.O.O.  

 

Marinela Giljević: Budući da je direktorica Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. odsutna, 

ukratko ću vam objasniti o čemu se radi. 

Na 2. sjednici Općinskog vijeća donijeli ste odluku o utvrđivanju financijskih izvještaja za 

Komunalac d.o.o.  i Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. Ako se sjećate, utvrdili ste 

financijske izvještaje za Komunalac d.o.o., gdje je u računu dobiti i gubitka bio je utvrđen 

gubitak pa ste donijeli odluku o pokriću gubitka.  

U odluci o utvrđivanju financijskih izvještaja za Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o., u računu 

dobiti i gubitka bila je iskazana nula pa niste donijeli odluka o pokriću gubitka ni raspodjeli 

dobiti. 

Međutim, kada je direktorica predavala financijska izvješća na FINU, tražili su joj ovu 

dodatnu odluku, koju ste dobili u materijalima te je poslala zahtjev da Općinsko vijeće donese 

odluku koja će utvrditi da poslovni rezultat trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. za 2020. godinu iznosi 0 kuna, stoga nema raspodjele dobiti niti pokrića gubitka. 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Marinela Giljević: Znači, samo treba priložiti ovu odluku koja nedostaje. 

 

Viktor Šantić: Nema direktorice pa ne možemo postavljati pitanja. 

 

Gojko Antica: Imam pitanje, znači imamo Komunalac d.o.o., imamo Vodovod i odvodnju 

d.o.o. Firma Vodovod i odvodnja osnovala se jer se morala osnovati zbog toga što država ne 

podržava drugu firmu koja prodaje i proizvodi vodu. S obzirom da sad imamo NPKLM d.o.o, 
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koja je svrha ove firme Vodovod i odvodnja d.o.o. i da li je ona teret Općini u smislu nekog 

izvještaja ili se ta firma može ugasiti s obzirom da je neaktivna? 

 

Anita Jančić Lešić: Mislim da Vodovod i odvodnja d.o.o. mora postojati zbog duga, odnosno 

da bi se neka firma zatvorila sve one poslovne stvari i one stvari koje moraju proći vrijeme, 

ona još neko vrijeme mora biti otvorena iako je neaktivna.  

 

Gojko Antica: Znači dug, vraćanje duga. 

 

Marinela Giljević: Ima i dalje iskazan gubitak u bilanci. 

 

Gojko Antica: Dobro, dok se ne financira gubitak ona mora biti otvorena.  

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku - Vodovod i 

odvodnja Lastovo d.o.o. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se sa pet glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdržan“ donosi 

 

Odluka - Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. ( u privitku) 

 

AD 6. ZAHTJEVI GRAĐANA 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Marineli Giljević. 

 

Marinela Giljević: Prvi zahtjev je od gospođe Diane Fantela-Belinić, a u materijalima smo 

vam poslali i sporazume i ugovore koji su potpisani. 

 

Budući da su uknjižili pravo vlasništva, i Diana Fantela-Belinić i Općina Lastovo, na svoje 

nekretnine te su se ostvarili uvjeti da se sporazum o zamjeni nekretnina provede, ista pita ako 

se to ne ostvari sada da se bar izda ugovor o osnivanju prava gradnje, kakav je ona dala 

Općini Lastovo za svoju česticu za gradnju trga Lastovskog Poklada. 

  

Anita Jančić Lešić: Riječ je o zamijeni čestice vrta od oko 200 kvadrata na području 

sadašnjeg trga Lastovskog Poklada i čestice oko 20-tak kvadrata kraj njene kuće u 

Zaklopatici, između njene kuće i druge kuće, to je jedna uska čestica. U trenutku kada je ta 

zamjena napravljena niti je Općina, niti je ona bila 1/1 vlasnik, iako mi jesmo vlasnici ,ali 

imovinsko stanje nije riješeno. Nakon toga zbog gradnje Lastovskog poklada je ona dala 

Općini pravo gradnje. 

Ovo svoje pravo gradnje recipročno ona nije nikada konzumirala, ono što je plan Općine je da 

procijenimo obje nekretnine koje su sada 1/1 na njoj te kada se to procjeni doći će ponovo na 

Vijeće. Ukoliko budu razlike u vrijednosti onda ćemo platiti ili mi njoj ili ona nama, vrlo 

vjerojatno ona nama i ona je s tim suglasna.  

Odnosno onda će se vidjeti, nema zamjene nekretnina do procjene vrijednosti te da li će netko 

nekome trebati platiti, ovisno o onome što procjenitelj procjeni, i to će opet doći na Vijeće pa 

ćemo vidjeti što će Vijeće odlučiti, odnosno što će stranka koja to traži odlučiti, da li ona 

nešto želi ili ne. 

 

Dino Katić otvora raspravu. 
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Viktor Šantić: Hoćemo li definirati rokove procjene nekretnine odnosno o tome da li je to 

gospođi hitno ili ne? 

 

Anita Jančić Lešić: Ja bih to krenula odmah, zvala procjenitelja i to krenuli, što prije to 

moramo riješiti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Pa zašto ne odmah. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, nemamo što čekati ustvari.  

 

Dino Katić: Shodno ovome što je općinska načelnica rekla predlažem sljedeći zaključak: 

Općina Lastovo će procijeniti vrijednosti nekretnine iz Zahtjeva te potom odlučivati o 

Zahtjevu Diane Fantela-Belinić za zamjenu nekretnina. Odobrava se Općinskoj načelnici da u 

ime Općine Lastovo zaključi Ugovor o osnivanju prava građenja s Dianom Fantela-Belinić za 

nekretninu označenu kao 1013 ZGR k.o. Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi 

 

Zaključak - Diana Fantela-Belinić (u privitku). 

 

Dino Katić: Imamo još jedan zahtjev građana, dajem riječ Marineli. 

 

Marinela Giljević: Gospođa Mubera Galinović traži, kao što vidite u zahtjevu, dokupnju 20 

m² uz svoju  parcelu. Točno je određeno i GAUSS d.o.o. joj je izradio skicu, ali stvar je što ta 

čestica nije u vlasništvu Općine Lastovo. Ona je vlasnica čestice 13068/22 k.o. Lastovo, a 

traži dio čestice 13068/76 k.o. Lastovo. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Što kažeš, to nije Općine? 

 

Marinela Giljević: Nije, to je opće narodna imovina pa se prvo treba riješiti vlasništvo da bih 

se uopće o ovome zahtjevu moglo raspravljati.  

 

Carl Ivelja: Ona traži jedan dužni metar, sve skupa ima 4x10, a inače su putovi 3 metra znači 

ima ovdje prostora da se može dati. 

 

Marinela Giljević: Da, ali kažem ne može se ništa dok se vlasništvo ne riješi. 

 

Carl Ivelja: Da razumijem, sve razumijem sada. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Meni je otac tako ispričao, da su tu baš između te dvije kuće bila dva 

velika bora i da je to zamišljeno kao nekakva zelena zona recimo, pa je zato tu veći prostor 

ostao. Trebao je doći put onda se Martinu dao taj jedan dio i sada gospođa traži taj drugi dio 

pa ne znam koliko će ostati. 

 

Carl Ivelja: Ostati će 3x10. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Martino je već dobio, ne znam koje godine i on je već nadogradio. 

 

Dino Katić: Na temelju izrečenog predlažem sljedeći zaključak:  Općina Lastovo će upisati 
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pravo vlasništva na čestitci 13068/76 k.o. Lastovo te će se nakon toga razmotriti Zahtjev 

Mubere Galinović. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi 

 

Zaključak - Mubera Galinović (u privitku). 

 

AD 7. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Gojko Antica: Morat ćemo slijedećeg puta kada budemo razgovarali o sezoni, o brodovima i 

prometu između Lastova i kopna, koji je ovakav kakav je. Možemo to drugi put, ali imamo 

zastarjele brodove od Jadrolinije. Imamo problem što se tiče linija prema kopnu direktno, 

direktno s kopnom tj. s Pelješcem i sa cijelim svijetom, to je što se tiče toga. A isto tako sam 

popisao, mi imamo puno doktora na Lastovu znate ovih što su penzioneri? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Čega doktora? 

 

Gojko Antica: Doktora, evo ja ću nabrojati: Kolušić, Jurica, Maričević, Leo Antica, 

Maričević, Tonči Šarić... imamo toliko doktora, evo i Anita je doktor i da ne nabrajam sad 

druge, ali u smislu svega mišljenja, to su ljudi koji imaju neka svoja mišljenja i neka svoja 

znanja.  

Dijaspora, bilo da su poduzetnici, bilo da su investitori ili neki direktori mogli bi puno pomoći 

Lastovu i trebalo bih ih uključiti u Lastovo da nam pomognu u nekim stvarima koje žele i 

koje mogu.  

Ja sam čuo priču nevezano za Lastovo, da su ljudi Hrvati u Australiji nezadovoljni i da bih se 

neki čak vratili, e sada je li to patka ili nije patka, ali što bismo mi mogli napraviti, što bismo 

mi tim ljudima mogli ponuditi ako se žele vratiti? Mislim da bi im nešto trebali dati, ali treba i 

o tome razmišljati, ali o tome ćemo drugi put kad razradimo detalje. 

 

Anita Jančić Lešić: Evo, ja bih htjela reći dvije riječi ne znam koliko ste upoznati. Od 

Ministarstva smo dobili sredstva za opremanje reciklažnog dvorišta i izdali smo javni 

natječaj, tako da vjerujem da ćemo kroz jedanaesti ili dvanaesti mjesec izabrati dobavljača i 

da će se kupiti oprema za reciklažno dvorište, da dođe.  

Isto tako su odobrena sredstva za uređivanje svih divljih odlagališta, tako da će i to uskoro ići. 

Započeli su radovi na održavanju nerazvrstanih cesta, koje bi također trebale biti gotove do 

kraja godine i čekamo još rješenje o kompaktoru, to je ono što bi trebalo ići do kraja godine ili 

u sljedećoj godini, još nismo sigurni točno kada će to doći. 

Dobili smo i sredstva za Sv. Mihovil jako kasno, prije možda tjedan dana, raspisali smo 

natječaj koji još uvijek traje, ako nam se itko javi s obzirom da su to konzervatorski radovi 

specijalizirani, a rokovi, da bi mogli ostvariti ta sredstva, su 15.12.2021. Znači tada moramo 

slati u Ministarstvo, a natječaj traje do 8.11.2021. Ako se netko javi, sklapamo ugovor do 

10.11.2021. i taj netko mora izvesti radove do kraja 11. mjeseca. Nakon toga konzervatori 

trebaju dati svoj amen da bi to moglo ići na Ministarstvo, to je pravno neizvedivo, ali mi 

ćemo probati pa ćemo vidjeti dokle ćemo doći.  

Šteta jer su se jako kasno odobrena ta sredstva, mislim da Ministarstvo ona sredstva koja su 

preostala, do kraja godine pušta, tako i ovo pusti zadnji čas. Tražili smo produženje, mislim 

da od tog produženja ništa, to nećemo dobiti, to se sve mora organizirati u ovoj godini, a 
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datum je koji je.  

 

Gojko Antica: Može samo pitanje vezano za ovo što sad dolazi, ima stroj što melje kamenje i 

radi tampon od tog kamenja. Da li je moguće da se on pošalje negdje da sredi neke plaže, tipa 

Jurjeva, Portorus ili ne znam gdje, da to odrade jedan/dva dana? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, oni moraju odraditi ono za što su dobili natječaj i za to će dobiti 

sredstva. Mi možemo organizirati da rade nešto dodatno i dodatno platiti. Možemo 

organizirati neku firmu da nam odradi neki posao, ja sam razmišljala, ne znam da li će biti 

potrebno da to naprave oni, ali ono odlagalište barki u selu, koje je sada pretvoreno u 

smetlište, trebalo bi iskoristiti priliku možda da oni to poravnaju. 

 

Carl Ivelja: Gdje je to odlagalište barki? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Kraj Komunalca. 

 

Anita Jančić Lešić: Sad je tamo sve i svašta, pa bi trebalo odnijeti cijelo smeće od tamo , 

trebalo bi poravnati da bude šoder ili tampon, pa da ponovo dođu barke tamo. Ako netko ima 

barku, ili zna tko ima barku tamo trebalo bi ukloniti, tako da kada prođu strojevi da se to 

sredi. 

Što se tiče plaža, Županija tokom godine izdaje natječaj za rješavanje plaža i mislim se javiti 

što se tiče toga, a ovi strojevi mislim da nisu pogodni jer su jako široki, pa ne mogu doći. 

 

Gojko Antica: Do Portorusa mogu doći, bio je već taj stroj tamo, a i do Jurijeve mislim da 

može doći.  

 

Anita Jančić Lešić: Ja ću porazgovarati s njima, pa ćemo vidjeti da li imamo sredstava u 

Proračunu, to bi bilo dobro, ali sada će ići natječaj za plaže pa da se eventualno javimo. 

 

Gojko Antica: Samo dolazak stroja i odlazak je skup već.  

 

Anita Jančić Lešić: Da, bilo bi jako lijepo dok su tu iskoristiti ih za neke dodatne radove. 

Kada budu pri kraju radova pa ću porazgovarati s njima, ovisno koliko imamo sredstava u 

Proračunu da se neke male sitne stvari ipak naprave.  

Sada je prilika, ali oni imaju svoju širinu nešto preko 3m čistog stroja, tako da ne mogu svuda 

proći. 

 

Carl Ivelja: Bi li netko naš obilazio ovo što rade ti strojevi sada što obavljaju ove cese, kada 

bude sve gotovo?  

 

Anita Jančić Lešić: Ne, nadzor dolazi u sredini i na kraju, nadzor će biti Hrvatske šume, s 

njima je to dogovoreno, oni će taj nadzor napraviti bez naknade. Nerazvrstane ceste su i u 

nadležnosti Općine, a i to su istovremeno i protupožarni putovi i šumski putovi. 

 

Carl Ivelja: Recimo uvijek je problem s onim putom do Dovin dola, tamo se sada radi, ima 

čovjek koji tamo, Biz i neznam ko još, radi dosta polja i ide svaki tjedan tamo, on može nešto 

reći, sugerirati da se nešto promijeni možemo ga uvijek zamoliti, jer čovjek ide tamo svaki 

dan. 

 

Gojko Antica: Na primjer. 
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Carl Ivelja: Neka da svoje zamjerke u tom smislu,  taj nadzor u Hrvatskoj se događa „je uredu 

je, nema problema“ uglavnom tako ide. A sada bi mi mogli nadzirati sami, možemo napraviti 

malo drugačije, on će najbolje znati put za Dovin dol, on ide tamo svaki dan. 

 

Gojko Antica: Ima primjer iz Ubli, evo kada je Carl sada spomenuo, kada se probijala ova 

cesta prije 10-tak godina Ubli-Lastovo, tamo su isto bili nekakvi nadzori i ja sam ljudima 

predložio od Vinog polja, Huma i Maršalke ne postoji kanal ispod ceste, a najbliži kanal ispod 

ceste je ovaj gdje je bila stara pekara. Ondje je trebalo odmah iskopati kanal iza pekare, staviti 

šahtu i sva voda koja sada dolazi ispred crkve, sva voda bi išla u taj kanal koji već postoji. 

Međutim, oni su rekli da su oni u nadzor, ali da oni nemaju ništa s tim da to nije u projektu i 

sada imamo problem s vodom u  Ublima, a ondje doslovno 8m kanala bi riješilo vodu, slivnu 

vodu, rijeku vode koja sada dolazi ispred zgrade. Jednostavna rješenja koja nisu provedena i 

sada bi trebalo ponovo kopati, ponovo stavljati propust vode itd. 

 

Carl Ivelja: Nije luda ideja, trebalo bi se prošetati i angažirati ljude. 

 

Gojko Antica: Da, ljudi vole kada ih se pita i kada ih se pita savjet. 

 

Anita Jančić Lešić: Kada sudjeluju općenito. 

 

Gojko Antica: Ja sam bio na jednoj radionici sa djecom, koliko su djeca interesantna i koliko 

se djeca mogu angažirati u političkom smjeru, a nije politika, to je suživot. To je bila 

radionica „Pokreni otok po otok“ u Vela Luci. Bila su djeca iz Mljeta, Korčule  i Vela Luke, 

nažalost djeca iz Lastova nisu bila. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Zašto? 

 

Gojko Antica: Zato što je kasno javljeno i nije bila zainteresiranost velika, ali to su ubiti mladi  

od 14-30 godina, većinom je bila osnovna škola, srednjoškolci i studenti su već otišli. Radi se 

o slijedećem, savjet mladih su predstavnici mladih koji su komunikativni koji mogu 

predlagati nešto, bilo u sportu bilo u nekakvim zanatima ili nekakvim potrebama lokalne 

zajednice i to su mladi i građani koji osluškuju probleme i oni prenose probleme na lokalnu 

vlast. U to su uključeni građani, savjet mladih, udruge i lokalna uprava i samouprava, i o 

čemu se radi? Radi se o tome kada mladi žele napraviti neku akciju čišćenja ili žele napraviti 

pomoć starima, recimo imamo udrugu „Val“, a u Vela Luci mladi imaju potrebu pomoć 

starima, onda su oni volonteri u tome oni su inicijatori, savjet mladih je taj koji obavještava 

vlast, a neka udruga kroz neke projekte može izvući sredstva iz Europskih fondova izvući 

lovu i taj projekt  i onda su uključeni svi. Znači, svi pokreću cijelu stvar, kada jedan vuče, 

dosta da jedan koči i ovi drugi je nezainteresiran i stvar stoji. Onda su bile nekakve vježbe, 

izmijenile su se sve četiri uloge, mladi su iz Vele Luke u jednom trenutku bili lokalna vlast, 

mladi iz Korčule su bili savjet mladih, mladi iz Mljeta su bili Općinska vlast i tako se sve 

izmijenilo i onda su svi predlagali u okviru svoje uloge što treba napraviti i to je savršeno 

funkcioniralo. Kada jedan vuče, a drugi koči problem, što sam i maloprije rekao, problem se 

neće riješiti. U svakom slučaju je pozitivno i kao radionica i kao zajedništvo, vladanje i 

transparentnost, bilo da su to volonteri bilo da su mladi ljudi ili ljudi koji imaju udruge i koji 

dobivaju potporu na neku ideju i mogućnost izvlačenja sredstava iz EU fondova. Meni je 

drago kada vidim ovo LA kolonija Lastovo, ali kad ja vidim da se tu skupi ljudi i da tu ljudi 

dođu da nešto naprave, a da to ne prenesu na nikoga tu i da se to ne primjenjuje nikome, onda 

postavljam pitanje koja je svrha tog?  
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Dino Katić: Ali udruge su nositelji takvih projekata. 

 

Gojko Antica: Je, ali nema ovih drugih, fali mesa. 

 

Dino Katić: Ali to je jedna komplicirana stvar. 

 

Gojko Antica: To je jednostavna, opet nisi razumio, udruga je došla ona to želi raditi i ona to 

radi, ali kada tu imaš zainteresirane lokalne vlasti pa ima zainteresirano lokalno stanovništvo i 

zainteresiranih mladih onda stvar saživi, ako ti to preneseš, a nisu svi od ovih uključeni, stvar 

se iznese, stvar se ispriča.., evo na primjer: obnovljivi izvor energije, puna usta televizije, 

klimatske promjene cijeli svijet bruji o tome, a na kraju ti npr. plaćaš na svaki račun struje 

imaš 50 kn obnovljive izvore energije i svi pričaju da je to dobro, ali kada bi ti stavio panel 

ploče i proizvodio struju ti nemaš što s njom, neće ti je otkupiti HEP, ni Hrvatski ni Bosanski 

ni Europski tebi je to višak, znači fali karika u tom lancu, kao što fali u ovom lancu od ovih 

udruga. To je moje mišljenje.  

 

Dino Katić: Dobro, to je sada neka druga rasprava. Ima li netko neko drugi pitanje? 

 

Carl Ivelja: Ja bih isto volio da mi se dostavljaju materijali putem pošte, ako to nije nekakav 

problem. 

 

Marinela Giljević: Može, nije problem. 

 

Carl Ivelja: Vidio sam da postoji nekakav problem između vas i mene putem maila i nemam 

ni printer. 

 

Marinela Giljević: Nekakav je problem u mailovima, čim pošaljemo mail dobijemo povratno 

da se vama poruka ne može isporučiti. Ali, riješit ćemo. 

 

Predsjednik Dino Katić je zaključio sjednicu u 18:40 sati.  
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